

«Μην επιμένετε: το λέει το Ευρωβαρόμετρο. Ή μάλλον ορισμένες εφημερίδες, που διάβασαν βιαστικά και επιπόλαιο τη σχετική έρευνα. Ειδικότερα: Όντως, σύμφωνα με το Ευρωβαρόμετρο, οι Έλληνες (σε ποσοστό 44%, έναντι 25% του μέσου ευρωπαϊκού όρου) πιστεύουν ότι πρέπει να περιοριστούν τα δικαιώματα των μεταναστών», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 22-3-1997, σελ. 28.

ευρωδιαβατήριο

«Το Ευρωδιαβατήριο θα ισχύει από τον Ιανουάριο 1985», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 7-5-1981, σελ. 3.

ευρωδιάκριση

«Ευρωδιάκριση στο πολυκλαδικό Ν. Φιλαδέλφειας», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 20-11-1997, σελ. 46.

ευρωδικαστήριο

«Άγγλοι της Κέρκυρας προσφεύγουν τώρα στο Ευρωδικαστήριο», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 19-4-1983, σελ. 1.

«Ακόμα και σε περίπτωση προσφυγής στο Ευρωδικαστήριο, πάντως, (δικαίωμα που έχουν οι πολίτες, οι επιχειρήσεις και τα κράτη - μέλη της ΕΟΚ) το πρώτο, διερευνητικό βήμα ανήκει στην Κομισιόν», Γ. Χ. Παπαγεωργίου, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 29-2-1992, σελ. 44.

«Ειδικότερα, το νομικό πρόβλημα, που είχε ανακύψει, ξεπεράστηκε και το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο έδωσε τη σύμφωνη γνώμη του για να επιλύονται οι διαφορές που τυχόν θα υπάρξουν όχι από το ίδιο το δικαστικό όργανο της Κοινότητας, αλλά από μια μικτή επιτροπή διαιτησίας (ΕΟΚ - ΕΖΕΣ), οι αποφάσεις της οποίας δεν θα αμφισβητούνται από το Ευρωδικαστήριο», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 14-4-1992, σελ. 21.

ευρωδικαστής

«Την αξία του τόσο πρόωρα χαμένου Έλληνα Ευρωδικαστή είχαν εκτιμήσει και αναγνωρίσει όλοι ανεξαιρέτα οι ξένοι και όχι μόνο οι νομικοί», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 26-11-1982, σελ. 5.

«Ενδιαφέροντα σχόλια προκάλεσε στους γνώστες των πραγμάτων της Δικαιοσύνης, αλλά και του πολιτικού παρασκήνιου, η από μέρους της κυβερνήσεως επιλογή ενός Συμβούλου της Επικρατείας τον οποίο θα προτείνει στην Επιτροπή της ΕΟΚ για να διορισθεί Ευρωδικαστής (δηλαδή μέλος του δικαστηρίου των Ευρωπαϊκών Κοινοτήτων)», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 8-3-1983, σελ. 8.

«Σε επίσημη συνεδρίαση του Ευρωπαϊκού δικαστηρίου ορκίσθηκε χτες και ανέλαβε τα καθήκοντά του ο νέος Έλληνας ευρωδικαστής κ. Κ. Κακούρης», *ΤΑ ΝΕΑ*, 15-3-1983.

ευρωδίκτυο

«Κοινοτικά κονδύλια στα "Ευρωδίκτυα"», *ΕΞΟΥΣΙΑ*, 31-10-1996, σελ. 42.

ευρωεκλογές

«Δεν αποκλείεται ωστόσο σύμφωνα με άλλες εκτιμήσεις οι εκλογές να γίνουν τον Νοέμβριο του 1980, πολύ νωρίτερα δηλαδή από τις σχεδιαζόμενες ευρωεκλογές του 1981», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 15-5-1979, σελ. 1.

«Θα συμπέσουν οι εκλογές με τις ευρωεκλογές;», *ΑΝΤΙ*, No 238, 5-8-1983, σελ. 4.

«Ίσως να υπάρχουν στελέχη του ΠΑΣΟΚ που να πιστεύουν ότι η σημερινή κυβέρνηση μπορεί να ξεπεράσει το ορόσημο των ευρωεκλογών», Στάμου Ζούλα, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 9/10-10-1983, σελ. 1.

«Οι εκλογές αυτές γίνονται σε μια κρίσιμη συγκυρία για τα γενικότερα πολιτικά ζητήματα της χώρας, δύο μόλις μήνες πριν από τις Ευρωεκλογές», Μάκης Γιομπαζολιάς, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 1-4-1984, σελ. 4.

«Δυόμισι χρόνια μετά την εντυπωσιακή πρώτη εμφάνιση της Ομοσπονδίας Οικολογικών Εναλλακτικών Οργανώσεων στις ευρωεκλογές του 1989 και τη μετέπειτα κατάκτηση της μιας έδρας στη Βουλή, η ομοσπονδία οργανώνει...», Λήδα Μπούζαλη, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 22-1-1992, σελ. 3.

«Έχοντας χάσει στην περιοχή αυτή πάνω από 12 ποσοστιαίες μονάδες σε σχέση με τις περιφερειακές εκλογές του 1986 και τέσσερις μονάδες σε σχέση με τις ευρωεκλογές του 1989, το Σοσιαλιστικό Κόμμα μετατρέπεται στην τρίτη πολιτική δύναμη», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 14-2-1992, σελ. 17.

ευρωεκπρόσωπος

«Αινιγματική ήταν η παρουσία του ΠΑΟ, ενός απ' τους ευρωεκπροσώπους μας, στον αγώνα με τον Ηρακλή», *Η ΑΥΓΗ*, 5-11-1991, σελ. 15.

ευρωεπιτόκιο

«Σύμφωνα με την εκτίμηση της Νομισματικής Επιτροπής της Ε.Ε., η αυστηρότερη δημοσιονομική πειθαρχία θα δώσει τη δυνατότητα το ευρωεπιτόκιο να διαμορφωθεί στα επίπεδα του 3,3 - 3,5%...», *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 27-9-1998, σελ. 2/114.

ευρωεφημερίδα

«Ο Σύνδεσμος πιστεύει ότι οι εφημερίδες, από τη φύση τους και το σκοπό τους, δεν μπορούν να υπαχθούν σε μια "ομοσπονδιακή" φιλοσοφία, που φαίνεται κατά καιρούς να ευνοεί ένα πρότυπο ευρωεφημερίδας», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 5-3-1992, σελ. 4.

ευρωζώνη